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Abstract (en)
[origin: US4720926A] The boot is composed of a lower shell (1), on which an upper (2) is articulated about a pivot axis (5) coinciding at least
approximately with the joint of the foot. The shell (1) has on the outside, at the rear, a rounded portion (12), the radius of curvature of which is
centered on the pivot axis, (5), to allow the upper (2) to tilt to the rear. Means, such as ribs (17), are provided inside the part (11) of the shell in order
to limit the space intended for receiving the skier's heel.

Abstract (fr)
La chaussure est constituée d'une coque inférieure (1) sur laquelle est articulée une tige (2) autour d'un axe (5) coïncidant au moins
approximativement avec l'articulation du pied. La coque (1) présente extérieurement, à l'arrière, un arrondi (12) dont le rayon de courbure est centré
sur l'axe d'articulation (5) de manière à permettre un basculement en arrière de la tige (2). Des moyens, tels que des nervures (17) sont prévus à
l'intérieur de la partie (11) de la coque pour limiter l'espace destiné à recevoir le talon du skieur.
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